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Avveckling av ramavtalsområde: 
Värdetransporter 

Förslag till beslut 
Inköps- och upphandlingsnämnden beslutar att avveckla ramavtalsområdet 

Värdetransporter. 

Sammanfattning 
Det är minskande omsättning på Ramavtalsområdet och de verksamheter som har behov 

av att köpa dessa tjänster kan direktupphandla enligt reglerna i Lagen om offentlig 

upphandling. Av den anledningen föreslås att ramavtalsområdet Värdetransporter 

avvecklas. 

Bedömning ur ekonomisk, ekologisk och social dimension 
Förvaltningen har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån dessa 

dimensioner. 

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har förekommit. 

Ärendet  
Att Värdetransporter föreslås avvecklas som ramavtalsområde. 

På grund av minskad kontanthantering samt även vikande inköp av värdetransporter 

förslås det att de verksamheter som har behov av att köpa dessa tjänster kan 

direktupphandla enligt reglerna i Lagen om offentlig upphandling.  

Beskrivning av ärendet 
Förvaltningen för inköp och upphandling har under ett flertal avtalsperioder 

tillhandahållit ramavtal inom området Värdetransporter.  

Befintligt ramavtal gäller under perioden 2018-12-21 – 2022-12-31. 

Under denna period har försäljningsstatistiken varit knappt 800 000 kr per år, och 

statistiken är nedåtgående. Behovet för värdetransport har minskat inom staden. Några 

exempel: Kulturförvaltningen har gått från kontanthantering på 30 ställen till 2-4 ställen. 

Gotevent har kontanthantering på ett par procent av sin försäljning, på evenemang är ca 

40 kassor igång med kontanthantering. Uppskattningsvis har omsättningen vad gäller 

kontantering gått från ca 20 % till ett par procent, resten sker digitalt. 
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Tidigare behövdes schemalagda hämtningar, men numera föredrar stadens verksamheter 

avropsbeställningar. 

Det är minskande omsättning på Ramavtalsområdet och de verksamheter som har behov 

av att köpa dessa tjänster kan direktupphandla enligt reglerna i Lagen om offentlig 

upphandling. 

 

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningens bedömning är att med minskad kontanthantering samt vikande inköp av 

värdetransporter så bör området avvecklas som ramavtalskategori. 

 

 

 

Christina Sjöö 

Enhetschef Upphandling 

 

Henrik Karlsson 

Förvaltningsdirektör  

 


